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Vi var ikke fuldtallig til at kunne træffe nogle beslutninger. Mødet blev derfor brugt på at planlægge 
Høstmarked og snakke andre ting. 


